



Säsongen: 2020/2021 **Datum:** 8/12 2020 **Tid:** 19:00 **Plats:** Zoom

Styrelsemöte

Handbollspojkarna Tibro

Närvarande: Anto Dodik (Adjungerad), Peter Söderlund, Magnus Pålsson, Magnus Pettersson, Mathias Hammar, Anton Pålsson (Adjungerad), Jessika Andersson, Lars Klint, Kristian Lagerström

§1 Mötets Öppnande

Peter hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

§2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

§3 Val av justerare

Anto Dodik

§4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

§5 Inkomna Skrivelser

Inga inkomna

§6 Ekonomi

223.112kr på Kontot

538 swish, 13.000kr sätts in i dagarna (cafeteria, bingolotter m.m.)

Cafeteria är just nu -35.345kr i förlust

Ny omgång med panten ifrån Inflight gav ca 31.955kr

§7 Seniorverksamhet

Vi har skickat en skrivelse. Div 4 blir enkelserie när serien drar igång. Matcherna lottas om. Sista omgången ska spelas 5 april vilket är samtidigt som Rödspätte Cup (påsk). Frågan är hur vi ska förhålla oss till det. Meto kollar upp läget med de som är aktuella.

Lars Klint har gjort ytterligare en skrivelse till Handboll Väst med en vädjan om att ta ett beslut om att inte spela några matcher förrän man har kunnat träna i 4 veckor plus om vi ska hålla på att flytta matcher flera gånger blir det mycket onödigt arbete. Frågan har skickats vidare till SHF och nu pågår en ordväxling mellan Lars och SHF. Hänvisning sker till folkhälsomyndighetens direktiv.

§8 Ungdomsverksamhet

Det är endast P0708 som är igång och tränar 2ggr/vecka - utomhus. Nya riktlinjer från Folkhälsomyndigheten:

På måndag 14 december börjar nya föreskrifter och allmänna råd gälla. För idrotten innebär det att möjligheten till träning för personer födda tidigare än 2005 öppnas upp.

I det nya dokument som Folkhälsomyndigheten publicerat på sin hemsida står:

Idrotts- och fritidsaktiviteter är viktiga för folkhälsan. Du bör dock bedriva sådana aktiviteter på ett sätt som minimerar risken för smitta. För att personer födda 2004 eller tidigare ska kunna träna idrott eller ägna sig åt andra fritidsaktiviteter på ett sådant sätt bör de.

1. Hålla avstånd till varandra
2. Inte dela utrustning till varandra
3. När det är möjligt bedriva aktiviteten utomhus
4. Undvika gemensamma omklädningsrum
5. Resa till eller från aktiviteten individuellt, och
6. utföra aktiviteten i mindre grupper

Ett möte mellan klubbarna är planerat till torsdag för att diskutera hur vi ska hantera pandemi och träningar. Vi siktar på att kunna rulla igång covid-anpassade träningar inomhus (för ungdomar) efter jul och nyår förutsatt att läget inte förändras och förbundet ger andra direktiv. Innan jul och nyår bedrivs träning utomhus.

§9 Utbildning

Trygge vill ha våra lärgrupper... Peter ger i uppdrag att lämna in för styrelse och seniorer och domarkurserna.



Säsongen: 2020/2021 Datum: 8/12 2020 Tid: 19:00 Plats: Zoom

§10 Sponsring

Gunta har sagt ifrån att han inte vill arbeta med sponsring. Vi fortsätter dialogen kring olika lösningar. Vi har fått nej från Pressbyrån. Vårt avtal med SELECT går ut efter denna säsongen. Magnus P får uppdraget att sondera terrängen inför framtiden. Känner vi några säljare?

§11 Cafeterian

Cafeterian står tom men det finns massor av varor. Styrelsens förslag är att vi säljer ut varorna i mindre partier via sociala medier på ett covid-säkert sätt. Kenneth kollar upp priserna och Magnus sköter utlämning. Eva-Lena är avtackad av Peter Söderlund efter 14 år.

§12 Administration

Vi har många idrottsrabatten kvar (ca 130st) för den som är sugen. Bingolotter till uppesittarkvällen finns det bara 40 lotter kvar. Kenneth har även adventskalendrar... Vi behöver fortsätta fundera på hur vi ska hantera vår administration på lång sikt. Vilka system ska vi använda och hur ska vi använda föreningspoolen? Kenneth har styrelsen mandat att agera i enlighet med den diskussion som vi haft styrelsen.

§13 Övriga Frågor

Pokalerna som står lagrade på SA Möbler står kvar. Vi har tömt förrådet i sporthallen. Vi har även mycket material på kansliet som behöver gås igenom.

§14 Nästa möte

4 januari klockan 19:00 i ZOOM.

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

Mötesordförande

Peter Söderlund

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Anto Dodik
